
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 26.04.2022 

 

Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 

oboznámila s programom zasadnutia: 

 

 

 
Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
Prítomní podľa prezenčnej listiny 
 
                  

R O K O V A N I E  
 

1. Správa o činnosti HK Mládež – Mgr. Ivan Králik 
Základné informácie: počet hráčov 321, počet trénerov 15, počet súťaží 9.  
Dosiahnuté úspechy: Juniori HK mládež – 1. miesto základná časť + playoff o extraligu 
Dorast HK Mládež – 2. miesto v extralige Dorastu, Kadeti HK Mládež – 7. miesto v lige kadetov. 
3. miesto – 1. Liga starších žiakov 8.r., 2. miesto – 1. Liga starších žiakov 7.r., 4. miesto – 1. Liga 
mladších žiakov 6.r., 3. miesto – 1. Liga mladších žiakov 5.r., 1. miesto – Liga HP 4.r., 1. miesto 
– Liga HP 3.r. 
     Medzi najlepších reprezentantov SR – muži, patrí Pavol Regenda a v kategórii žien Nicol 
Čupková, Lenka Čurnová a Laura Medviďová. 
     Pozitívne hodnotenie je vo vysokých počtoch detí v hokejovej predprípravke, počas sezóny 
2021 – 22,  každá kategória odohrala   min. 80% zápasov. U dorastu je dosiahnutý najvyšší 
počet bodov od pôsobenia v extralige. Bol vytvorený ženský hokejový klub. 
 
Ing. Kaľavský – Aká je limitovaná vyťaženosť ľadovej plochy? 
-     Vyťaženosť ľadovej plochy je podľa plánovaného harmonogramu. Problém nastáva  
vtedy ak HK Dukla hrá domáce zápasy.  

Ing. Kaľavský – Je dohoda medzi HK Dukla a mládežou o zakomponovaní do ,,A“ tímu?  
-    Áno, je tam dohoda. Problém je teraz s priestorom pred halou, ktorý bol využívaný na  
tréningy. Teraz je tam humanitárna pomoc. Preto, opätovne pripomínam, potrebu IN LINE 
plochy, kvôli počasiu, aby tréningy mohli byť pravidelné.  

Ing. Kaľavský – Aké sú problémy v rámci klubu? 
- Problém je s prekrytím ľadovej plochy pokiaľ tam nie je ľad. Vzhľadom k ženskému hokeju  
je potrebné zvýšiť počet šatní pre dievčatá. 

 
 

1. Správa o činnosti HK Mládež 
2. Správa o aktivitách  Zemplínskeho múzea pre mládež 
3. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti – 2. ZŠ a 6. ZŠ – správa a diskusia 
4. Rôzne 



 
2. Správa o aktivitách Zemplínskeho múzea pre mládež – Mgr. Stanislava Rovňáková 

Aktivity múzea  boli v roku 2021  realizované v online priestore.  Uvoľnenie nastalo znovu 
otvorením múzea pre verejnosť, dňa 20.4.2021. Koncom apríla 2021 bola vo  výstavných 
priestoroch sprístupnená výstava ,,Remeslo má zlaté dno“, približujúca techniku 
modrotlače. Sprievodným podujatím boli tvorivé dielne, o ktoré prejavovali záujem 
organizované školské skupiny. Výstavu navštívilo takmer 600 záujemcov, vzdelávací 
program zaznamenal 32 opakovaní. Pri príležitosti MDD prebiehala na facebookovej 
stránke múzea súťaž pod názvom Vzorovaný deň detí, kde deti vytlačili pracovné listy 
pozdišovských vzorov a vzorov na košeľu, ktoré vyzdobené poslali na adresu múzea. V 
programovej ponuke sú aj detské tábory, ktoré sú počas leta organizované  v dvoch 
turnusoch. Deti počas nich bližšie spoznali maliara T. J. Moussona, vydali sa po stopách I. 
Sztáraovej a zahrali sa na malých archeológov. Prázdninovú ponuku múzea obohatil 
i výtvarný plenér, Detský plenér s Moussonom. Lektorkou bola maliarka Anna Matta. 
Zúčastnilo sa ho 15 detí vo veku 7 do 15 rokov. Deti sa oboznámili s tvorbou T. J. Moussona 
a vyskúšali si maľovanie vo voľnej prírode. Spoločnú výstavu prezentovali svojim rodičom. 
V súčasnosti má Zemplínske múzeum vypracovaný ponukový list pre školy, ktorý je 
zverejnený na webovej stránke múzea v sekcii PODUJATIA PRE ŠKOLY. 
 

 
3. Školy v zriaďovateľskej pôsobnosti  2. ZŠ – Mgr. Jána Džara – riaditeľ 

                                                                  6. ZŠ – Mgr. Martin Petrovič - riaditeľ 
 
Mgr. Džara – škola má cca 600 žiakov, 3 triedy prvákov, toho času sa na škole vyučuje 5 
ukrajinských detí. Škola sa venuje aktivitám  ako je hádzaná a tenis. V spolupráci s rodičmi 
bola akcia ,,Rodičovský guľáš“. Uskutočnil sa Slávnostný zápis prvákov. Diétne stravovanie 
využívajú 4 deti.  
Mgr. Šimková – V akom smere by škola potrebovala pomôcť?  

- Na atletickej dráhe, výmena antuky. Škola má nezateplenú telocvičňu. Problém je 
s kanalizáciu. 
RNDr. Sidivárová – Ako je na tom škola po zúčtovaní energií? 

- Škola má v tomto smere výhodu v tom, že má vlastnú kotolňu, lebo cena el. energie išla 
nahor o 50%.  

 
Mgr. Martin Petrovič – škola má cca 820 žiakov,  5 tried prvákov. Z aktivít spomenul Noc 
Andersena, súkromné divadlo a stavanie mája. Škola má nové športové plochy.  
Mgr. Šimková – Koľko žiakov navštevuje ŠKD? 

- ŠKD navštevuje 320 detí, 30 detí pripadá na  1 klub. Deti v skupine sa miešajú.  
 
Mgr. Džara – ŠKD na 2. ZŠ navštevuje 240 žiakov v 10-tich skupinách. 
 
Voľné pracovné miesta: Na 6. ZŠ potreba ekonómky. 5 zamestnancov odchádza do 
dôchodku. S tým vzniká problém v dôsledku vyšších výdavkov – vyplatenie odchodného. 
Na 6. ZŠ pracujú 4 asistenti cez projekt, 2 a ½  školských asistentov a 1 špeciálny pedagóg.  
Na 2. ZŠ pracujú 2 asistentky cez projekt. Na školách pribúda detí so špeciálnymi 
potrebami.  
 



4. Rôzne  
Mgr. Mašlanka pripomenul, že pri zostavovaní plánu rokovaní komisie na ďalší polrok, by 
bolo potrebné posunúť čas, nakoľko členovia komisie sú zamestnaní a je problém 
s dochádzkou na zasadnutie komisie.  
 

 Predsedníčka komisie  túto skutočnosť zobrala na vedomie. Iné pripomienky členovia komisie 
nemali. 
 
 Predsedníčka poďakovala prítomným a ukončila zasadnutie. 
                                                    

                                                                                                                                                                                                                 
Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                                                                                                                                 
predsedníčka komisie 

Zapísala: Ľudmila Jurčová         


